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WAAROM DOET DSM MEE AAN 
PUBLIEK-PRIVATE SAMENWERKING?
“Wij zijn op zoek naar goed opgeleide 
mensen en willen dat opleidingen goed 
aansluiten bij onze behoeften. We zien bij 
bedrijven op het Chemelotterrein grote te-
korten ontstaan en vinden het heel belang-
rijk om vanuit de gezamenlijkheid zoveel 
mogelijk studenten aan te trekken.”

HEEFT DSM HET GEVOEL DAT DE 
AANSLUITING IS VERBETERD?
“Ja, het is een groot succes, met name 
bij de laboratoriumopleidingen in het hbo. 

Studenten worden opgeleid met actuele 
vraagstukken uit bedrijfsleven en de 

modernste technologie. Daar komen 
mensen uit voort die min of meer 
direct het bedrijfsleven in kunnen 
stromen. Met de universiteit begint 
de samenwerking ook op gang te 
komen, maar vanuit het mbo blijft 
het wat achter. We kijken nu hoe 
we dat kunnen verbeteren.”

OP WELK RESULTAAT BENT U 
HET MEEST TROTS?

“Op het grote aantal studenten dat 
rondloopt: dat gaat richting de dui-

zend per jaar. De energie die 
daaruit straalt! Het aantal 
leerlingen dat zijn opleiding 

Chemelotterrein bezig zijn de krachten te 
bundelen en heel effectief en effi ciënt met 
partijen aan tafel gaan zitten.”

IS ER NOG EEN LES DIE U WILT 
DOORGEVEN?
“Om de kwaliteit te verbeteren, moet PPS 
iets in zich hebben van: schoenmaker, blijf 
bij je leest. Je kunt bijvoorbeeld tot op ze-
kere hoogte wel op het bedrijfsleven een 
beroep doen voor kennisoverdracht – de 
mensen daar hebben een twinkeling in 
hun ogen als ze praten over hun techniek 

en je wilt dat studenten 
denken: wat die meneer 
of mevrouw doet, dat wil 
ik ook - maar je moet geen oneigenlijke 
verwachtingen hebben. Dan kun je beter 
nieuwe technieken inzetten. Door één keer 
goed te investeren, heb je onderwijsma-
teriaal liggen dat je bij wijze van spreken 
drie jaar lang kunt gebruiken voor alle leer-
lingen die met dat onderwerp bezig zijn. 
Houd de rollen zuiver, dan heb je straks 
iets goeds staan.”

ELLEN KUPPENS IS VP HUMAN RESOURCES BIJ DSM. 

‘BUNDEL DE KRACHTEN’

afmaakt is groter en de kwaliteit van de 
studenten sluit heel goed aan bij de be-
hoeften van het bedrijfsleven.”

ZOU DE PPS OOK ZELFSTANDIG 
KUNNEN DRAAIEN?
“Dat was aanvankelijk wel het business-
model, maar na vier jaar hard werken is dat 
niet mogelijk gebleken. We gaan het zelfs 
in de toekomst niet mogelijk maken. Dat 
klinkt misschien raar, maar voor fi nanciële 
onafhankelijkheid zul je vooral opdrach-
ten vanuit het bedrijfsleven moeten doen. 
Daar zit spanning op, omdat de primaire 
doelstelling het opleiden van studenten is 
en niet het doen van opdrachten voor het 
bedrijfsleven. Een ander punt is dat we in 
nieuwe technologie moeten investeren als 
we willen dat studenten de technologische 
vooruitgang oppikken. Dat is duur en dat 
betekent dat fi nanciële ondersteuning no-
dig blijft.”

ZOU U ANDERE BEDRIJVEN 
AANBEVELEN MEE TE DOEN AAN 
PUBLIEK-PRIVATE SAMENWERKING?
“Aan de ene kant: ja. Zeker bedrijven in de 
techniek waarvoor je gewoon een tekort 
op de arbeidsmarkt ziet aankomen. Aan 
de andere kant: PPS kost veel tijd en het 
bedrijfsleven heeft ook een fi nancieel be-
lang. Dat is de reden waarom wij op het 
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